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PROTOKÓŁ NR XXVIII.2018 

z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu, 

która odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 

Tłuszczu 

w dniu 25 czerwca 2018r. 

 

Początek: godz. 15:07 

Zakończenie: godz. 16:40 

 

W Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu na stan 15 radnych uczestniczyło 15 radnych, 

co stanowi 100 % składu radnych. 

Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości 

zaproszonych stanowią załączniki Nr 1,2, 3 i 4 do niniejszego protokołu 

 

Ad1.Otwarcia XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał Przewodniczący 

Rady Miejskiej Krzysztof Gajcy, stwierdzając quorum, w związku z czym obrady 

i podejmowane uchwały będą prawomocne.  

Minutą ciszy uczczono pamięć tragicznie zmarłego Roberta Makowskiego, 

Wiceburmistrza Wołomina. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad.  

Burmistrz Paweł Bednarczyk złożył wniosek aby do porządku obrad wprowadzić 

następujące uchwały:  

a) w sprawie zmiany uchwały nr XXIV.347.2017 Rady Miejskiej w Tłuszczu 

z dnia 12 grudnia 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi wołomińskiemu na realizacje zadania publicznego; 

b) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Tłuszcza. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła wniosek Burmistrza o 

wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał. 
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Ad2. Protokół z XIV Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Tłuszczu przyjęto 

jednogłośnie.  

 

Ad3. Burmistrz Paweł Bednarczyk przedstawił sprawozdanie z działalności 

Burmistrza w okresie międzysesyjnym od dnia 26 kwietnia 2018 roku do dnia 25 

czerwca 2018 roku., załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad4. Rozpatrzenie projektów uchwał:  

 

a) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 2017 

rok 

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy odczytał uchwałę nr Wa.137.2018 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 9 kwietnia 

2018 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Tłuszcza 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 2017 rok., załącznik nr 6 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.386.2018 w 

sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 2017 rok; załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 

 

b) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tłuszcza z tytułu 

wykonania budżetu za 2017 rok 
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Burmistrz Paweł Bednarczyk przedstawił zebranym informację w zakresie 

pozyskiwania zewnętrznych środków finansowych w kadencji 2014 – 2018. 

 

Przewodniczący Krzysztof Gajcy odczytał uchwałę nr 1 Komisji Rewizyjnej z 

dnia 5 czerwca 2018 roku w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Tłuszcza za 2017 rok., załącznik nr 8 do protokołu. 

Nastepnie odczytano uchwałę nr Wa.264.2018 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 19 czerwca 2018 roku w sprawie opinii 

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Tłuszczu w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Tłuszcza absolutorium za 2017 rok., załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.387.2018 w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tłuszcza z tytułu wykonania 

budżetu za 2017 rok; załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

c) w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu 

Wołomińskiego dotyczącego utrzymania dróg publicznych w zakresie 

utrzymania zieleni przyrożnej oraz chodników w pasie dróg 

powiatowych w granicach administracyjnych gminy Tłuszcz 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.388.2018 w 

sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu Wołomińskiego 

dotyczącego utrzymania dróg publicznych w zakresie utrzymania zieleni 

przyrożnej oraz chodników w pasie dróg powiatowych w granicach 

administracyjnych gminy Tłuszcz; załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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d) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2018 

 

Burmistrz Paweł Bednarczyk zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w 

sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz: 

1. W dziale 010 rozdział 01010 § 6050 zwiększa się plan wydatków o kwotę 

40 000,00 zł na zadanie „ Budowa wodociągu w ulicy Kaczej i Dzikiej w 

Jasienicy”; 

2. W dziale 754 rozdział 75412 § 4210 zmniejsza się plan wydatków o kwotę 

5 000,00 zł; 

3. W dziale 921 rozdział 92109 § 6050 zwiększa się plan wydatków o kwotę 

5 000,00 zł na zadanie „Budowa wiejskiego domu kultury w Miąsem”; 

4. W dziale 750 rozdział 75020 § 2710 zwiększa się plan wydatków o kwotę 

10 000,00 zł jako dotacja celowa dla Powiatu Wołomińskiego z 

przeznaczeniem na dowóz osób niepełnosprawnych do Powiatowego 

Środowiskowego Domu Samopomocy nr 3 w Tłuszczu na okres jesienno- 

zimowy; 

5. W dziale 600 rozdział 60016 § 6050 zmniejsza się plan wydatków o kwotę 

5 000,00 zł na zadanie „Modernizacja mostu na drodze z Franciszkowa do 

Jaźwia”; 

6. W dziale 600 rozdział 60016 § 4270 zwiększa się plan wydatków o kwotę 

5 000,00 zł z przeznaczeniem na remont przepustu drogowego na drodze 

gminnej Jaźwie- Franciszków; 

7. W dziale 852 rozdział 85214 § 3110 dla Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Tłuszczu zwiększa się plan wydatków o kwotę 10 000,00 zł; 

8. W dziale 756 rozdział 75615 § 0310 zwiększa się plan dochodów o kwotę 

60 000,00 zł jako wpływy z podatku od nieruchomości od osób prawnych. 

 



5 
 

Radny Adam Wojtyra złożył wniosek o przeniesienie kwoty 10 000 zł z zadania 

pn.: „Budowa wodociągu w miejscowości Stryjki” z przeznaczeniem na 

wykonanie elewacji w szczytowej ścianie budynku Szkoły Podstawowej w 

Stryjkach. 

Radny Robert Pacuszka złożył wniosek o przeniesienie kwoty 800 zł z funduszy 

osiedlowego jako dotacja podmiotowa dla CKSiR w Tłuszczu dotycząca 

wykonania zaleceń pokontrolnych z przeglądu technicznego placów zabaw, 

których administratorem jest CKSiR. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Gajcy złożył wniosek o przeniesienie 

z rezerwy ogólnej kwoty 7 000 zł dla Zespołu Szkół w Postoliskach jako 

zwiększenie środków na inwestycje pn. „Wykonanie klimatyzacji w Zespole 

Szkół w Postoliskach”. 

Radny Tadeusz Groszek złożył wniosek o przeniesienie z rezerwy ogólnej kwoty 

2 300 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie oświetlenia ulicznego na osiedlu 

Słoneczna w Tłuszczu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Gajcy zarządził głosowanie nad 

wnioskami Burmistrza i radnych do projektu uchwały budżetowej. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła zgłoszone wnioski do projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2018. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.389.2018 w 

sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2018., załącznik nr 

12 do protokołu. 

 

e) w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV.345.2017 Rady Miejskiej w 

Tłuszczu z dnia 12 grudnia 2017 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2018 – 2033 
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Burmistrz Paweł Bednarczyk zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz:  

 

1. W przedsięwzięciu „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ulicy 

Racławickiej w Tłuszczu” zwiększa się limit zobowiązań na 2019 rok o 

kwotę 290 950,00 zł; 

2. W związku ze zmianami dokonanymi autopoprawką do projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2018  

zmianie ulegają dochody i wydatki .  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Gajcy zarządził głosowanie nad 

autopoprawką Burmistrza do projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła zgłoszoną autopoprawkę do 

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV.345.2017 Rady Miejskiej 

w Tłuszczu z dnia 12 grudnia 2017 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2018 – 2033. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.390.2018 w 

sprawie zmiany Uchwały nr XXIV.345.2017 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 

12 grudnia 2017 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Tłuszcz na lata 2018 – 2033; załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przyznawania wysokości diet 

radnych Rady Miejskiej w Tłuszczu 
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Radna Grażyna Krupa powiedziała, że sposób organizowania pracy Rady 

Miejskiej jest niedoskonały. Tryb zwoływania Sesji nadzwyczajnych jest nie jest 

prawidłowy. W związku z tym radna nie będzie głosować za przyjęciem uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Radny Bogdan Jusiński zauważył, że organizowanie Sesji nadzwyczajnych jest 

słuszne. Niektóre decyzje muszą zostać podejmowane nagle. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy zauważył, że jeżeli wynika taka potrzeba 

to w  każdej kadencji zwoływane są Sesje nadzwyczajne. 

Radna Grażyna Krupa zauważyła, że na dzisiejszej Sesji zgłoszono aż osiem 

poprawek Burmistrza. Żadna z tych uwag nie była omawiana podczas posiedzenia 

Komisji Budżetowej, które to miało miejsce tuż przed Sesją. 

Radny Bogdan Jusiński poinformował, że nawet jeżeli sprawy te zostałyby 

omówione podczas posiedzenia Komisji to i tak konsultowanie ich podczas Sesji 

jest ważne.  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu13 głosami „za” i 2 głosami „przeciw” podjęła Uchwałę 

Nr XXVIII.391.2018 zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przyznawania 

wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Tłuszczu; załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

 

g) w sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001 – Tłuszcz, 

z przeznaczeniem pod drogę publiczną i usługi handlu w ramach 

planowanego targowiska miejskiego 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.392.2018 w 

sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0001 – Tłuszcz, 

z przeznaczeniem pod drogę publiczną i usługi handlu w ramach planowanego 

targowiska miejskiego; załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

h) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Jasienica - Obszar III 

Kierownik Wydziału Urbanistyki Jolanta Leszko poinformowała zebranych, że 

Obszar I planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Jasienica 

został uchwalony. Obszar II jest obecnie w zawieszeniu. Natomiast na etapie 

wyłożenia znajduje się Obszar IV. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.393.2018 w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części miejscowości Jasienica - Obszar III; załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

i) w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie gminy Tłuszcz 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.394.2018 w 

sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Tłuszcz; załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 
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j) w sprawie ustalenie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych na terenie gminy Tłuszcz 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.395.2018 w 

sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Tłuszcz; załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

k) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Tłuszcz 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.396.2018 w 

sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Tłuszcz; załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu. 

l) w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Tłuszcz w celu przekazania 

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.397.2018 w 

sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
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ścieków na terenie gminy Tłuszcz w celu przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu; załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

m) w sprawie zmiany uchwały nr XXIV.347.2017 Rady Miejskiej w 

Tłuszczu z dnia 12 grudnia 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi wołomińskiemu na realizacje zadania 

publicznego 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVIII.398.2018 w 

sprawie zmiany uchwały nr XXIV.347.2017 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 

12 grudnia 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

wołomińskiemu na realizacje zadania publicznego; załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

 

n) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Tłuszcza 

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy poinformował, że od 1 lipca 2018 roku 

wchodzi rozporządzenie, zgodnie z którym wynagrodzenie Burmistrza powinno 

być obniżone. 

Radny Bogdan Jusiński zauważył, że nie ma podstaw by obniżyć wynagrodzenie 

Burmistrza. Decyzja taka leży w gestii Rady Miejskiej.  Nie ma obowiązku 

podjęcia przez Radę takiej Uchwały.  

Obecny na posiedzeniu radca prawny poinformował zebranych, że nie ma 

żadnego przymusu, aby radny zagłosował nad przyjęciem uchwały w określony 

sposób. Podstawą prawna do podjęcia omawianej uchwały jest Rozporządzenie 

Rady Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych, gdzie 

wynagrodzenie Burmistrza ulega 20 % obniżeniu. Jeżeli jednak radni nie przyjmą 
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dostosowującej uchwały, to wynagrodzenie Burmistrza nie ulegnie zmianie. 

Decyzja taka nie pociąga za sobą żadnych konsekwencji dla Rady Miejskiej. 

Ustawodawca nie przewidział takiej sytuacji. Decyzja należy do Rady. 

Radna Grażyna Krupa zapytała, czy obniżane jest jedynie wynagrodzenie 

zasadnicze a reszta dodatków funkcyjnych pozostaje niezmieniona, czy wysokość 

procentowych wskaźników też ulega zmianie. 

Sekretarz Gminy Tomasz Jusiński wyjaśnił, że wynagrodzenie zasadnicze ulegnie 

obniżeniu o 20 %. Wszelkie dodatki zależne są od wynagrodzenia zasadniczego. 

Wynagrodzenie łączne ulegnie obniżeniu o ponad 1800 zł. 

Radna Grażyna Krupa zauważyła, że pytała czy stawki procentowe ulegną 

zmianie. 

Sekretarz Tomasz Jusiński wyjaśnił, że stawki procentowe pozostają na tym 

samym poziomie, kwotowo jednak ulegną zmianie. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu 0 głosami „za”, 6 głosami „przeciw” i 9 głosami 

„wstrzymującymi” nie przyjęła projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Tłuszcza; załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Ad5. Interpelacje i zapytania radnych, odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych.  

Radny Mirosław Sobczak poprosił, aby na szerszą skalę udostępnić mieszkańcom 

informacje o możliwości skorzystania z wykonania bezpłatnego przyłącza 

światłowodowego.  

Radna Grażyna Krupa podziękowała Dyrektor CKSiR za konserwację placu 

zabaw. Jednocześnie radna zgłosiła, że kosz przy placu zabaw zapełnił się więc 

należy go jak najszybciej opróżnić. 
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Radny Robert Pacuszka złożył podziękowania dla Dyrektor CKSiR za 

konserwacje placu zabaw na osiedlu Borki.  

Radny Bogdan Jusiński złożył podziękowania Prezesowi Towarzystwa Ziemi 

Tłuszczańskiej za ciężką pracę, zainteresowanie i działalność. 

Radna Urszula Pankowska skierowała zapytanie do radnej powiatowej 

Magdaleny Suchenek, na jakim etapie są prace wodociągowanie w miejscowości 

Pólko. 

Radna powiatowa Magdalena Suchenek odpowiedziała, ze został ogłoszony 

kolejny przetarg. Należy mieć nadzieje, że wykonawca zostanie wyłoniony. 

Radny Stanisław Kielak skierował pytanie do Prezesa Spółki Wodnej w Gminie 

Tłuszcz, na jakim etapie jest obecnie odmulanie studzienek drenażowych w 

miejscowości Chrzęsne. 

Pan Leszek Banaszek odpowiedział, że szczegółowych informacji udzieli po 

zakończeniu Sesji. 

Radny Waldemar Sitek złożył podziękowanie dla Dyrektor CKSiR za 

zainstalowanie koszy przy boisku. Radny poprosił również, by przebieg 

kolejnych Sesji odbywał się zgodnie z porządkiem obrad. Informacja Burmistrza 

odnośnie pozyskanych środków zewnętrznych nie była zawarta w porządku 

obrad.  

Radna Urszula Pankowska powiedziała, że na jednej z poprzednich Sesji prosiła 

o udzielenie informacji na temat wysokości uzyskanych dotacji. 

Ad6. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

Pan Andrzej Kruk, na wniosek mieszkańców ulicy Wiejskiej w Tłuszczu, zapytał 

dlaczego niektórzy radni nie głosowali za modernizacją tej ulicy. O udzielenie 

odpowiedzi poproszona została radna Grażyna Krupa oraz radny Robert 

Pacuszka. 
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Radna Grażyna Krupa odpowiedziała, że wydatki powinny być ponoszone 

celowo, rzetelnie i gospodarnie. Stan nawierzchni ulicy Wiejskiej nie jest w tak 

złym stanie jak chociażby ulicy Przemysłowej, która również jest droga 

powiatową.  

Radny Robert Pacuszka odpowiedział, ze również przychyla się do wypowiedzi 

radnej. Ulica Przemysłowa powinna być w pierwszej kolejności. Owszem na 

ulicy Wiejskiej brak jest chodnika po drugiej stronie drogi, ale całościowo stan 

ulicy Przemysłowej jest gorszy.  

Pan Andrzej Kruk powiedział, że modernizacja ulicy Wiejskiej chociaż w części 

zrekompensuje mieszkańcom uciążliwości jakie jeszcze niedawno wynikały w 

związku z bliską lokalizacją oczyszczalni śmieci. W dobrym geście było 

przychylenie się do tej uchwały, aby w jakiś sposób zadośćuczynić mieszkańcom. 

Należy zauważyć, że od pewnego czasu brak jest uciążliwości odorowych z 

oczyszczalni ścieków przy ZGKiM. Pan Andrzej Kruk skierował zatem pytanie 

do radnego Roberta Pacuszki, dlaczego domaga się dopuszczenia jednego z 

przedsiębiorców do korzystania z punktu zlewnego działającego przy 

oczyszczalni ścieków. W momencie dopuszczenia prywatnych dostawców 

uciążliwości odorowe powrócą.  

Radny Robert Pacuszka wyjaśnił, że jego zadaniem jest miedzy innymi ochrona 

lokalnych przedsiębiorców, którzy są podatnikami Gminy. Radny poinformował, 

że nie wnioskował o zwiększenie dziennych limitów dowożonych ścieków, a 

jedynie o podzielenie obecnych pomiędzy Zakład a prywatnych dostawców. 

Pan Andrzej Kruk powiedział, że jako przedstawiciel mieszkańców ulicy 

Wiejskiej prosi, aby sytuacja obecna, dzięki której zlikwidowane były wszelkie 

uciążliwości była przestrzegana. Pan Kruk poprosił także o wypowiedzenie się w 

tej sprawie Dyrektora ZGKiM Rafała Wiatraka. 
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Pan Rafał Wiatrak poinformował zebranych, że sprawa ta omawiana była na 

dwóch posiedzeniach Komisji Rewizyjnej. Nagrania są udostępnione w 

Internecie. Każdy zainteresowany może je odsłuchać i wyrobić w tej sprawie 

własne zdanie.  

Radna Grażyna Krupa zapytała jak długo czeka mieszkaniec od zgłoszenia do 

momentu realizacji usługi.  

Pan Rafał Wiatrak odpowiedział, że czas ten jest różny i zależny chociażby od 

wielkości szamba. Zwykle jest to około 2 tygodni.  

Pan Andrzej Kruk zgłosił również, że przy ulicy Wiejskiej 49 należałoby 

zobowiązać spadkobierców do przycięcia gałęzi, które utrudniają przejście 

chodnikiem.  

Radny Tadeusz Groszek jako przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Ochrony 

Środowiska zajmie się tą sprawą. Radny odniósł się również do omawianej 

sytuacji dotyczącej korzystania z oczyszczalni ścieków i powiedział, że 

dopuszczając prywatnych dostawców Zakład musiałby sprzedać swoje mienie w 

postaci pojazdów asenizacyjnych oraz zwolnic pracowników. 

Radna Grażyna Krupa skierowała swoją wypowiedź do radnego Tadeusza 

Groszka oraz Dyrektora ZGKiM Rafała Wiatraka i poprosiła o porównanie 

składów chemicznych w ściekach surowych dowożonych przez Zakład  a 

prywatnych przedsiębiorców.  

Radny Tadeusz Groszek odpowiedział, że nieczystości dowożone przez Zakład 

są kontrolowane. Natomiast nie ma możliwości sprawdzenia, skąd pobierane są 

ścieki dowożone przez prywatnych dostawców.  

Pan Niegowski, mieszkaniec Tłuszcza zauważył, że ceny za usługi odbioru 

nieczystości przez ZGKiM są niższe niż u prywatnego przedsiębiorcy. 
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Radny Robert Pacuszka zauważył, że wynika to z faktu, że lokalni przedsiębiorcy 

muszą oddawać ścieki do oddalonych zlewni, np. do Wołomina. 

Ad7. Zamknięcia obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 

Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 
Załączniki do protokołu są do wglądu w pokoju 38 ( biuro obsługi rady ). 

Nagranie wideo z obrad sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokołowała: 

Klaudia Archicińska 

 


